
REFERAT FRÅ MØTE I FAU VED MARVIK SKULE 

Til stades:              1.kl: Annette Hebnes 

                                2.kl: Liv Jorunn Øvrebø (vara) 

                                3.kl: Jorunn Kalvik 

                                4.kl: Siv Sissel Sildelid 

                                5.kl: Nina Østebø 

                                6.kl: Stig Arild Holmen 

                                7.kl: forfall  

Andre:      Rektor Anne Cremer og kontaktlærar Ingrid Scibevaag  

Tid: Tysdag 29.11.16  

Kl.: 1800 - 1900 

Sak 04/16-17: Referat og meldingar  

- Referat vart godkjent.  

- Annette refererte frå møte i Kommunalt FAU 

o Skulerute for neste år 

o Brosjyrar frå Trygg Trafikk, FAU ordnar arrangement(?) 

o Innspel til bading og badetider i Suldal Bad  

Sak 05/16-17: Orientering frå rektor 

- Generelt godt læringsmiljø 

- IPAD, det vert litt ekstraarbeid for lærarane 

- Klassemiljø 5. trinn, dette jobbar skulen med 

- Forslag om sosialt årshjul, foreldrerepresentantar set opp grupper, 2 timars økt med aktivitetar og 

frukt med elevar og foreldre , 1-2 gonger før jul. 

Sak 06/16-17: Budsjettframlegget for 2017 

- 3,5 årsverk i 2017 

- 3 årsverk i 2018 

- Innspel frå FAU: Beklaga kutt. Marvik har mista sosiallærarressurs. Leiar sender et skriv 

der ein visar til tidlegare innspel samt dei nemnde. 

Sak 7/16/17: Revidering av vedtekter – godkjent.            

Sak 8/16/17: Oppretting av FAU-gruppe på Facebook – leiar opprettar ei lukka FB-gruppe for FAU-

medlemene. 

 

Sak 9/16/17: Ymse 

Juleavslutning - foreldra ønsker at arrangementet skal vara lengre enn i fjor (ein time).  

 

 

Jorunn Kalvik  

Referent 


